



ismus
studievereniging voor politicologie
Postbus 9108
6500 HK Nijmegen
kantoor: Thomas van Aquinostraat 5.0.03
internet: www.ismus.nl
e-mail : info@ismus.nl
telefoon: 024-3611659

Notulen 49^{ste} Algemene Ledenvergadering d.d. 12-02-2015

Aanwezig voor de pauze:

Tom Dymanus, Henri van Omme, Lars Meijer, Yaël van Drunen, Lowieke Vermeulen, Tom Groot Haar, Maren Backbier, Thom Dijkstra, Stan van Moorsel, Daniëlle Flonk, Bram Geurkink, Dyon Bambacht, Jordi Uijens, Christiaan Boeren, Bob Smits, Bas Wijnsouw, Steffen Westerbürger, Maud Gorissen, Ruud Penders, Mark Vlek de Coningh, Thomas Linders, Remco Frank, Max Hoofwijk

Afwezig met kennisgeving:

Jasper Stokkermans
Collin Nicolai

Machtigingen voor de pauze:

Jasper Stokkermans machtigt Bob Smits
Collin Nicolai machtigt Christiaan Boeren

Stemgerechtigden aanwezig: 23

Stemgerechtigde machtigingen: 2

Stemgerechtigden totaal: 25

Aanwezig na de 1^e pauze:

Tom Dymanus, Henri van Omme, Lars Meijer, Yaël van Drunen, Lowieke Vermeulen, Tom Groot Haar, Maren Backbier, Thom Dijkstra, Stan van Moorsel, Daniëlle Flonk, Bram Geurkink, Dyon Bambacht, Jordi Uijens, Christiaan Boeren, Bas Wijnsouw, Steffen Westerbürger, Maud Gorissen, Ruud Penders, Mark Vlek de Coningh, Thomas Linders, Remco Frank, Max Hoofwijk

Afwezig met kennisgeving:

Bob Smits
Jasper Stokkermans
Collin Nicolai

Machtigingen na de 1^e pauze:

Collin Nicolai machtigt Christiaan Boeren
Bob Smits machtigt Christiaan Boeren

Stemgerechtigden aanwezig: 22

Stemgerechtigde machtigingen: 2

Stemgerechtigden totaal: 24

Agenda:

1. Opening
2. Mededelingen
3. Vaststellen agenda
4. Bespreking notulen 48ste ALV
5. Stemming notulen 48ste ALV
6. Bespreking halfjaarverslag
7. Stemming halfjaarverslag
8. Bespreking IAPSS Autumn Convention 2014 Nijmegen
9. Bespreking financieel halfjaarverslag
10. Stemming financieel halfjaarverslag
11. Bespreking toevoeging HR debiteuren-crediteurenbeleid
12. Stemming toevoeging HR debiteuren-crediteurenbeleid
13. Bespreking Motie Groot Haar
14. Stemming Motie Groot Haar
15. W.V.T.T.K.
16. Rondvraag
17. Sluiting

Voor de opening van de ALV wordt het ismuslied gezongen conform de Motie Tol.
Tom Dymanus leest de feitjes van de dag voor.

Opening

Tom opent de vergadering om 20.05 uur.

Mededelingen

- Tom geeft aan dat de gesprekken over de verhuizing van ismus naar het Gymnasium lopen met de FSR in een commissie met de Faculteit en de architect. Wensen zijn nog mogelijk, maar hoogstwaarschijnlijk zal ismus een grotere kamer krijgen met weer een aparte bestuurskamer in de kamer zelf.

Vaststellen agenda

De agenda wordt vastgesteld, met aanvulling van

- IAPSS Autumn Convention 2014 bespreking verslag & toelichting door S. Westerburger
- Motie Groot Haar, onder agendapunt 2 'Mededelingen'.

18. Opening
19. Mededelingen
20. Vaststellen agenda
21. Bespreking notulen 48ste ALV
22. Stemming notulen 48ste ALV
23. Bespreking halfjaarverslag
24. Stemming halfjaarverslag
25. Bespreking financieel halfjaarverslag
26. Stemming financieel halfjaarverslag
27. Bespreking toevoeging HR debiteuren-crediteurenbeleid
28. Stemming toevoeging HR debiteuren-crediteurenbeleid
29. W.V.T.T.K.
30. Rondvraag
31. Sluiting

95 De agenda wordt per acclamatie vastgesteld.
96
97 **Bespreking notulen ALV**
98 Pagina één:
99 Mark Vlek de Coningh & Jordi Uijens willen hun naam graag goed gespeld hebben.
100 Dit wordt toegezegd door Henri van Omme.
101
102 Pagina twee: -
103 Pagina drie: -
104 Pagina vier: -
105 Pagina vijf: -
106 Pagina zes: -
107 Pagina zeven: -
108 Pagina acht: -
109 Pagina negen: -
110 Pagina tien: -
111 Pagina elf: -
112 Pagina twaalf: -
113 Pagina dertien: -
114 Pagina veertien: -
115 Pagina vijftien: -
116 Pagina zestien: -
117 Pagina zeventien: -
118 Pagina achttien:
119 Het ingezonden stuk van De Heraut redactie moet worden opgenomen in de notulen.
120 Ruud Penders geeft aan dat hij het leuk vindt de notulen terug te lezen tot dusver.
121
122 Pagina negentien:
123 Maren Backbier ziet haar naam graag goed gespeld.
124 Henri van Omme zegt dit toe.
125
126 Pagina 20: -
127 Pagina 21:
128 Ruud Penders vraagt of er nog is gekeken naar een gesprek?
129 Tom Dymanus geeft aan dat er overleg is geweest en dit nog loopt.
130
131 Pagina 22: -
132 Pagina 23: -
133 Pagina 24: -
134 Pagina 25: -
135 Pagina 26: -
136 Pagina 27:
137 Ruud Penders vraagt om het woord “zusjes” te vervangen door “broertjes” verenigingen.
138 Henri van Omme zegt dit toe.
139
140 Pagina 28:
141 “ALU” moet voluit geschreven worden.
142 Henri van Omme zegt dit toe.
143
144 Pagina 29: -
145 Pagina 30: -
146 Pagina 31: -

147 Pagina 32:
 148 Tom Dymanus heeft gevraagd glazen te meenemen bij het verlaten van de zaal, aldus Ruud Penders.
 149 Henri van Omme zegt toe dit in de notulen te vermelden.
 150
 151 Algemene opmerkingen:
 152 Dyon Bambacht geeft zijn complimenten aan de secretaris voor zijn eerste notulen.
 153
 154 **Stemmen notulen:**
 155 De notulen zijn onder voorbehoud van verwerking van de bovenstaande wijzigingen die voorgesteld
 156 zijn, per acclamatie aangenomen.
 157
 158 **Bespreking halfjaarverslag:**
 159 Pagina één: -
 160 Pagina twee: -
 161 Pagina drie: -
 162 Pagina vier:
 163 Ruud Penders geeft aan dat "... masterstudenten plezier aan bakken koffie." een rare zin is. Ook
 164 vraagt hij zich af of hoe het bestuur masterstudenten actief wil betrekken.
 165 Tom Dymanus geeft aan dat er nu een idee van Malu Verkuil ligt over een debat en lezing met
 166 lobbyisten. Hier wordt over gesproken.
 167 Steffen raadt het bestuur aan zich niet te veel te richten op deze groep in verband met de
 168 studiedrukke van deze groep. De carrière dag kun je gebruiken voor masterstudenten.
 169 Tom Dymanus beaamt dit.
 170 Bram Geurkink vertekt dat de vorige carrière dag werd afgeraden om masters uit te nodigen in
 171 verband met het feit dat er al activiteiten waren en er geen behoefte was aan deze activiteit, ook
 172 omdat de dag niet engelstalig was en dus niet iedereen kon meedoen.
 173 Steffen Westerburger spreekt dit tegen: er is wel behoefte. De gepresenteerde carrière kansen waren
 174 niet op maat voor politicologen. Dus moet je de dag gericht opzetten.
 175 Danielle Flonk vindt dat men juist wel masterstudenten behoort uit nodigen.
 176 Tom Dymanus gaat dit overleggen met vakgroep.
 177
 178 Pagina vijf:
 179 Maud Gorissen vraagt naar tabel ontwikkeling lidmaatschap, heeft ismus wel twee internationale
 180 studenten als lid?
 181 Henri van Omme geeft aan dat er wel twee internationale studenten lid zijn bij ismus door de
 182 ismusreis opgave.
 183 Steffen Westerburger roept op als vereniging te overwegen om te kijken of internationale leden wel
 184 lid mogen worden voor puur de reis vlak van te voren.
 185 Lars Meijer geeft aan dat het allebei studenten politicologie betreft.
 186 Steffen Westerburger wil zonder meteen een discussie te starten, toch aangeven dat het goed is om
 187 er een keer over nadenken.
 188 Tom Groot Haar vindt het raar dat men voor de loting nog geen lid was.
 189 Maren Backbier geeft aan dat zij mee mochten doen onder de voorwaarde dat ze lid worden.
 190 Tom Dymanus zegt dat het cru is, maar onder die voorwaarde is dit toch goedgekeurd.
 191 Tom Groot Haar ziet personen wel het liefst voor de loting lid worden.
 192 Tom Dijkstra sluit zich hierbij aan. Bram Geurkink vindt dat je als internationale student verder geen
 193 reden hebt om lid te worden dan de reis, want de rest is helemaal in het Nederlands. Hij snapt de
 194 internationale leden wel.
 195 Maren Backbier zegt dat er een verschil is tussen politicologie studenten die zien dat ismus leuke reis
 196 heeft en het verhaal van internationale studenten die verder geen aansluiting vinden met oog op
 197 taal, heel anders dan BOW'ers die zich ervoor opgeven en daarom snel lid worden.

198 Tom Groot Haar benadrukt dat de reis voor leden of politicologie studenten is bedoeld, hier moet
 199 dus overnagedacht worden.

200 Tom Dymanus geeft aan dat discussie gevoerd moet worden voor de volgende reis.

201 Steffen Westerburger geeft aan dat je een seizoenskaart ook pas betaalt als je bent ingeloot, zo
 202 onbegrijpelijk is het dus niet.

203 Tom Dymanus herhaalt zijn vorige conclusie en komt hier de volgende keer op terug.

204 Ruud Penders haalt “zetten komend jaar in op meer donateurs.” aan en vraagt Lowieke Vermeulen
 205 naar de uitvoering hiervan?

206 Lowieke Vermeulen geeft aan dat het bestuur meer docenten gaat vragen voor het donateursschap
 207 via de heraut en het formulier. Anders kan het bestuur nog gezamenlijk kijken naar welke groepen aan
 208 te spreken, zoals leden en alumni.

209 Ruud Penders beaamt dit laatste.

210

211 Pagina zes:

212 Ruud Penders vraagt naar een uitleg van “constructiviteit”?

213 Henri van Omme legt het zelfstandig naamwoord naar constructief zijn uit, waarop Ruud Penders
 214 adviseert in het vervolg geen rare woorden meer te gebruiken zoals deze.

215 Mark Vlek de Coningh vindt het raar dat persoonlijk contact met leden onder promotie staat
 216 genoemd. Dit is toch een kerntaak?

217 Tom Dymanus geeft aan dat dit altijd onder dit kopje heeft gestaan. Ondanks dat het een kerntaak
 218 betreft maken wij er toch gebruik van in onze promotie.

219 Steffen Westerburger vertelt dat hij een interessant geprek had met Henri van Omme over de
 220 moorden in Parijs en acties in de nasleep daarvan. Wat ga je wel en niet als vereniging promoten?

221 Een CIDI activiteit promoten viel slecht bij een erelid. Is hier over nagedacht door het bestuur?

222 Tom Dymanus geeft aan dat zeker is gedaan elke keer, de CIDI commotie voorzagen we niet.

223 Steffen Westerburger wil graag een pluim geven voor het promoten van de CIDI activiteit. Hij vindt
 224 het ook mooi dat je als vereniging laat zien waar je voor staat qua normen en waarden.

225 Yaël van Drunen benoemt dat in de poster voor Diner Rouler het “Je Suis Charlie” thema is verwerkt.

226 Steffen Westerburger zegt niets meer in dat geval.

227 Tom Groot Haar geeft aan dat hij niet meer met Boer zoekt vrouw wil worden doodgegooid.

228 Henri van Omme antwoordt hierop dat onder voorwaarde dat boer Tom er geen leuk meisje meer uit
 229 gooit, hij het niet meer in de promotie zal gebruiken.

230 Thom Dijkstra wil zijn complimenten geven voor het volgen van een social mediatraining door de
 231 secretaris.

232 Tom Dymanus zegt dat er ook meer berichten in evenement zelf worden geplaatst vlak van te voren;
 233 dit werkt ook beter.

234

235 Pagina zeven:

236 Thom Dijkstra zegt dat “te wijten” te danken moet zijn.

237 Tom Dymanus zegt dit mee te nemen.

238 Tom Groot Haar vraagt of Linked-in genoemd staat?

239 Tom Dymanus zegt dat dit erin staat. Ook in tabel graag, aldus Tom Groot Haar.

240 Henri van Omme zegt toe voor het volgend verslag.

241

242 Pagina acht:

243 Steffen Westerburger geeft de activiteitenposters een chapeau, maar er mag iets meer pit in.

244 Ruud Penders vindt ze juist heel goed en wil een grote schouderklop voor commissie geven. Hopelijk
 245 komt er geen valentijnsposter.

246 Tom Groot Haar vindt vooral de kerstposter met Henri van Omme als kerstman fantastisch.

247 Dyon Bambacht vraagt hoeveel ismails er al zijn verstuurd sinds begin dit jaar?

248 Henri van Omme telt er een stuk of zeven uit zijn hoofd.

249

250 Pagina negen:

251 Bram Geurkink vraagt zich af of de SMS-dienst wat kost?

252 Tom Dymanus geeft aan dat dit niets kost; het is gewoon een conscribo kolominstelling dus we laten

253 het zoals het is.

254

255 Tom Groot Haar vraagt waarom dit niet af te schaffen?

256 Tom Dymanus beantwoordt dat dit gewoon niet meer meegenomen moet worden in een volgend

257 verslag.

258 Steffen Westerburger zegt in verleden al wel een te hebben gesproken over een applicatie voor de

259 vereniging voor leden, maar kan het bestuur de ismus app mogelijkheden bekijken?

260 Tom Dymanus zegt al te hebben gekeken, maar dat dit vooral rendabel is voor grote verenigingen.

261 Wij hebben al genoeg aan Facebook.

262 Mark Vlek de Coningh vraagt het bestuur om accessoire goed spellen.

263 Tom Dymanus belooft dit aan te passen met het bestuur.

264 Maren Backbier wil in het algemeen aangeven dat er meer in promotie mag worden geïnvesteerd

265 qua middelen zoals zonnebrillen en flyers. Stel een promotieplan op voor de introductie van komend

266 collegejaar is haar verzoek dan ook.

267 Tom Dymanus geeft aan dat het bestuur het er bij het eten nog over gehad heeft.

268 Thom Dijkstra adviseert het budget vooral te gebruiken voor het werven van nieuwe leden tijdens de

269 intro.

270 Tom Dymanus vraagt of er nog ideeën zijn voor voorwerpen?

271 Bram Geurkink antwoordt naast pennen, stickers en brillen, ook bij collegepraatjes koffie/thee te

272 schenken en een activiteitenoverzicht om uit te delen- dit werkt erg goed. Het wordt al bij andere

273 verenigingen gedaan.

274 Lowieke Vermeulen geeft aan dat dit bij het volgende collegepraatje zal gebeuren en dankt voor het

275 melden.

276 Thom Dijkstra geeft aan dat tassen, ismuscondooms, bijvoorbeeld, en petten ook goede gadgets zijn.

277 Mark Vlek de Coningh raadt aan bij Voorlichting op de Faculteit binnen te lopen om door de boeken

278 met gadgets te bladeren.

279 Jordi Uijens vindt zoets juist wel iets om voor te leggen via Facebook.

280 Dyon Bambacht geeft ten eerste aan dat de sponsorbrochure nog niet online staat.

281 Lowieke Vermeulen op terug gekomen omdat er bij andere verenigingen discretie over bestaat,

282 hetgeen best logisch is vanuit strategisch oogpunt.

283 Ruud Penders vraagt hoe wel de sponsorbrochure gebruiken?

284 Lowieke Vermeulen geeft aan dat dit kan bij een op een benadering met bedrijven.

285 Ruud Penders of de rest van de folder wel online kan met informatie over de mogelijkheden in plaats

286 van informatie geld (een soort aangepaste versie dus)?

287 Lowieke Vermeulen vindt dit een goed idee, dit gaat het bestuur doen.

288 Steffen benadrukt niet te veel te verwachten van bedrijven en overheden. Juist op activiteiten kan

289 ismus acquisitie plegen; dit is vele malen richter.

290 Lowieke Vermeulen zegt dit al te doen zoals bij CBS, TouT en 't Haantje.

291 Steffen Vermeulen iets proactiever gericht kan wel. Lowieke Vermeulen geeft aan dat dit misschien

292 bij bepaalde activiteiten wel meer kan.

293 Thom Dijkstra vindt dat het goed opgepakt is met De Heraut en hij kijkt uit naar debat in volgende

294 ALV.

295

296 Pagina tien:

297 Tom Groot Haar vraagt zich af hoe het contract met de Atlantische Commissie is afgelopen?

298 Lowieke Vermeulen zegt dat er een reden is dat dit niet in het Halfjaarverslag staat. Er is een

299 verlenging van Remco Franks toenmalige contract in april.

300 Maren Backbier zegt dat het geld wel binnen is, want het betreft sponsoring van dit jaar.

301 Lowieke Vermeulen bevestigt dit: het geld is wel binnengehaald, dus ze zal dit er in zetten.
 302 Maren Backbier zegt dat na het lezen van enkele oude almanakken er veel meer sponsors waren.
 303 Zo waren er kleine bedrijven uit Nijmegen; deze kunnen wel worden aangeschreven.
 304 Tom Dymanus vindt het een goeie tip.
 305 Mark Vlek de Coningh vraagt waarom het wel goede beslissing was om de
 306 sponsoringswervingcommissie opnieuw op te zetten?
 307 Lowieke Vermeulen zegt dat het wel leuk is om er mee bezig te zijn, er zijn reacties en de commissie
 308 kan er wat van leren. Het werkt dus wel en er zijn aanschrijvingen.
 309 Mark Vlek de Coningh vraagt of Lowieke Vermeulens werk er moeilijker of makkelijker door wordt?
 310 Lowieke Vermeulen geeft aan het niet erg te vinden om het te doen; het is leuk om mee bezig te zijn
 311 en er gebeuren goede dingen, zoals met almanakaanschrijvingen.
 312 Mark Vlek de Coningh vraagt of er weinig aantoonbaar belang is voor de vereniging, maar dat het
 313 voor de Extern wel leuker is? Hij wil een duidelijker standpunt in het jaarverslag over het nut van
 314 deze commissie.
 315 Tom Dymanus zegt dat er wel voordelen zitten aan het werk van aanschrijvingen doen.
 316 Mark Vlek de Coningh vraagt zich af of er geen betere basis voor commissie nodig is om deze te laten
 317 voortbestaan.
 318 Thom Dijkstra vraagt of er een brainstorm over kan plaatsvinden?
 319 Lowieke geeft aan dit volgende week te doen.
 320
 321 Pagina elf:
 322 Maud Gorissen zegt dat “vijven” geschreven moet worden in plaats van “vijfen”. En vraagt ich af of
 323 de almanakcommissie nog veel respons via mail krijgt van leden?
 324 Ruud Penders zegt dat de commissie echt goed bezig is, maar natuurlijk zijn we er volop mee bezig
 325 om een goede almanak neer te zetten. De docenten gaan we langs, berichten zijn geplaatst in alle
 326 Facebookgroepen en in de ismails voor leden. Nu zit de commissie op zestig invullers van de enquête
 327 en twintig e-mails. Dit worden er ongetwijfeld veel meer.
 328 Maren Backbier raadt aan de vragen uit de enquête ook via Facebook te stellen in verband met de
 329 moeite van een e-mail te versturen.
 330 Ruud Penders zegt dat dit een probleem oplevert met het bijvoegen van zaken als foto’s en
 331 dergelijke.
 332 Maren Backbier geeft aan dat vanuit bestuur je best kunt vragen of foto’s van Facebook mogen
 333 worden gehaald.
 334 Dyon Bambacht zegt dat er een makkelijke mail vanuit de commissie gedaan is gedaan, die niet veel
 335 moeite kost om te beantwoorden.
 336 Steffen Westerburger benadrukt dat sowieso alle namen van leden erin moeten worden
 337 gepubliceerd.
 338 Christiaan Boeren brengt in dat de commissie ook onder het budget zit en de almanak niet uit elkaar
 339 valt dit jaar.
 340 Bram Geurkink vraagt zich af of , nu de Carrieredag plaatsvindt op een woensdag, de de vakgroep wel
 341 achter zo’n carrieredag staat want er is slechte communicatie met de commissie hoorde hij.
 342 Yaël van Drunen zegt dat het moeilijk is om een datum te vinden om vrij te krijgen voor leden. De
 343 vakgroep is erg positief, behulpzaam en staat open voor contact met Tom Dymanus. Lastig is het wel
 344 om deze verplichting vorm te geven door de vakgroep.
 345 Tom Dymanus bevestigt dit: colleges voor iedereen behalve de eerstejaars vallen uit.
 346 Bram Geurkink vraagt hoe de promotie loopt?
 347 Yaël van Drunen zegt dat na de inschrijvingen de commissie zal kijken naar de PR. Dat is zeker
 348 belangrijk, ook in verband met het verplichte karakter van de activiteit.
 349 Bram Geurkink benadrukt vooral op tijd te beginnen.
 350 Yaël van Drunen zegt dit toe.
 351 Mark Vlek de Coningh vraagt of er al contact is geweest met de Career Service van de faculteit?
 352 Yaël van Drunen antwoordt positief: dit is verlopen via Teurlings.

353 Thom Dijkstra vraagt of het bestuur nu al voor volgend jaar afspraken kan maken over datum met
354 vakgroep?

355 Yaël van Drunen zegt van wel.

356 Thom Dijkstra vraagt of die twee activiteiten niet samen kunnen plaatsvinden?

357 Yaël van Drunen geeft aan dat er is gekozen om apart te doen.

358 Mark Vlek de Coningh zegt dat de als datum samenvalt met de Career Week, dan concurrentie heel
359 ongunstig is.

360 Thom Dijkstra zegt dat het niet bedoeld is om te concurreren.

361 Ruud Penders vindt de carrièredag een goeie zet met oog op arbeidsmarktoriëntatie. Is er nog
362 contact met faculteit over een gezamenlijke alumni en career service dag met alle verenigingen
363 verbonden aan de faculteit?

364 Tom Dymanus zegt dat dit overleg nog loopt.

365 Thomas Linders vraagt of er ook overwogen is om een carrièredag met het PvP te organiseren? 's
366 Avonds borrel, overnachting en dag erna carrieredag bijvoorbeeld? Grotere partijen zullen
367 enthousiaster zijn.

368 Tom Dymanus zegt dat dit nog niet ter sprake is gekomen, maar het een heel goed idee is om te
369 bekijken.

370 Steffen Westerburger vraagt ismus om gewoon een datum te prikken en gewoon 'join us' te
371 verkondigen; leiding hierin nemen werkt het beste. Den Haag is bijvoorbeeld een gunstige stad en
372 schrijf dan grote instanties aan.

373 Tom Dymanus zegt dat het bestuur ernaar zal kijken.

374 Thom Dijkstra data vastleggen voor volgend jaar is belangrijk.

375 Tom Dymanus vindt dit zeker waar en het bestuur is er dan ook mee bezig. Lastig is het wel om de
376 aansluiting te vinden door verschillende toetsperiodes.

377 Thomas Linders denkt wel dat het mogelijk is door gewoon een weekend te pakken.

378

379 Pagina twaalf:

380 Maud Gorissen zegt dat het Joegoslavië-tribunaal makkelijk valt te linken aan een excursie, maar ook
381 met Europol eventueel te organiseren?

382 Tom Dymanus vindt het een goed advies en zegt er zeker naar te kijken.

383 Thom Dijkstra zegt dat er misschien leuke ingangen zijn via stagiairs voor een excursie? Daarnaast
384 geeft hij zijn complimenten aan de commissie. Voor komend kalenderjaar bij het organiseren is het
385 ook handig voor de tentamenweek buiten herkansingen iets te doen, ook in verband met lezingen in
386 oktober.

387 Yaël van Drunen zegt dat ernaar wordt gekeken.

388 Thom Dijkstra vraagt of het goed werkt nu de splitsing van de twee excursiecommissies een feit is?

389 Yaël van Drunen antwoordt positief dat het werkt, de excursies lopen goed- er staan er veel op het
390 programma.

391 Dyon Bambacht vraagt hoe de Commissaris de carrièredagcommissie wil laten lopen naar wens van
392 de voorzitter van de commissie?

393 Yaël van Drunen geeft aan dat reflectie van de commissie hiermee wordt aangeprezen en dat
394 hierover praten werkt. Nu gaat het goed.

395 Remco Frank geeft aan dat wat betreft de debatcommissie, buiten de drie debatten er weinig
396 georganiseerd wordt. Hij wil meegeven om nog iets leuks te organiseren; dit kan goed, denk
397 bijvoorbeeld aan twee tegenpolen uit de politiek van welk niveau dan ook.

398 Bob Smits zegt te merken als lid van de commissie dat alle kanten op gedacht kan worden. Er komt
399 weer een debat aan, dus dat komt goed.

400 Remco Frank adviseert dat de commissie zich beter kan concentreren op één goed ding dan te veel
401 organiseren en dan half werk leveren.

402 Bob Smits heeft hier vertrouwen in en neemt het mee.

403

404 Pagina dertien:

405 Maud Gorissen vraagt zich af hoe de galacommissie nu loopt: hoe is het gala geregeld?

406 Yaël van Drunen antwoordt dat het gala snel moet worden geregeld, vandaar dat er nu een groep is

407 die enthousiast met locaties bezig is. Leden kunnen zich nog aansluiten bij deze commissie.

408 Dyon Bambacht vraagt of er plannen zijn voor een Duitse borrel of cantus.

409 Yaël van Drunen geeft aan dat er een Duitse Borrel staat gepland voor 12 maart.

410 Thom Dijkstra vraagt zich af of er een M-Feest afgevaardigde zit in de feestcommissie? En waarom zij

411 ook niet meteen een gala organiseren.

412 Yaël van Drunen geeft aan dat dit eerst zo was, maar het M-Feest is apart geregeld vanuit SVM. De

413 organisatie van het gala en de feestcommissie zijn nu losgekoppeld door het stroeve verloop van de

414 eerdere feestcommissie. Door onderlinge strubbelingen in de feestcommissie is er gekozen voor deze

415 manier en is de organisatie van het gala losgekoppeld.

416 Thom Dijkstra vraagt of volgend jaar wel de M-Feest afgevaardigde in de feestcommissie zitting

417 neemt?

418 Tom Dymanus zegt dat het bestuur dit meegeeft aan het volgend bestuur.

419 Maren Backbier zegt dat dit het derde jaar op rij is dat de feestcommissie niet naar wens werkt.

420 Heeft het bestuur nagedacht over hoe dit in de toekomst te voorkomen?

421 Yaël van Drunen geeft aan dat het bestuur hiernaar zal kijken.

422 Bas Wijnsouw zegt zelf in de feestcommissie als voorzitter zitting te hebben genomen. In het begin

423 stonden niet alle neuzen dezelfde kant op. Twee groepen ontstonden binnen de commissie, hierdoor

424 volgden strubbelingen. In de galacommissie die er nu staat heb heeft Bas Wijnsouw veel vertrouwen.

425 Het is erg lastig om vorig jaar te evenaren, maar gaan de commissie gaat haar best doen.

426 Bram Geurkink vraagt waarom er zo veel leden zitting nemen in de feestcommissie.

427 Yaël van Drunen geeft aan elk actief lid een plekje te gunnen, hoe meer personen hoe meer ideeën.

428 Remco Frank vraagt of het klopt dat dus wel een deel van de commissie gemotiveerd was? Waarom

429 dan opdelen?

430 Remco vindt dit wel heel makkelijk, want waarom niet doorgaan met de gemotiveerde groep?

431 Yaël van Drunen geeft aan dat er weinig opkomst was bij de pogingen hiertoe. Daarna heeft zij een

432 op een gesproken met iedereen en daaruit afgeleid dat voor het gala het beter is als deze een nieuwe

433 commissie krijgt en de rest van de feesten die nog moeten komen door het bestuur worden

434 georganiseerd.

435 Steffen Westerburger is voor een strenger commissiediscipline. Ook wil hij een compliment geven

436 aan de lezingcommissie en rol van het bestuur daarin.

437 Maren Backbier vindt het beter om de feestcommissie te linken aan het M-Feest zodat bestuur ook

438 minder druk is op zo'n avond en het leuker wordt voor de commissie. Tom Dymanus zegt dit aan het

439 komend bestuur mee te geven, voor nu kan er niet meer veranderd worden.

440 Lowieke bevestigt dit.

441 Thom Dijkstra oppert dat er feesten met andere steden georganiseerd kunnen worden.

442 Christiaan Boeren raadt voor volgend jaar aan vaker met andere studieverenigingen samen te

443 werken, dat vindt hij het leukst.

444 Maren Backbier vraagt of de pre-M-feestborrel afschaffen nog steeds nodig is of dat er een andere

445 activiteit voor het M-feest kan plaatsvinden?

446 Yaël van Drunen geeft aan dat het bestuur er om 23.00 uur aanwezig moet zijn in het vervolg en

447 opkomst bij dergelijke voorafgaande activiteiten is laag gebleken.

448 Remco Frank geeft aan dat de M-feestafgevaardigde slechts beetje promotie en aankleding verzorgd

449 en dat hij/zij hiervoor 8 bonnen van El Sombrero krijg.

450 Remco twijfelt aan het nut van de M-feestafgevaardigde als functie. Dyon Bambacht zegt dat het

451 organiseren van activiteiten nu vooral door de Sport- Spel- en Filmcommissie gebeurt. Welk

452 alternatief voor de feestcommissie komt er nu voor de Pre-M?

453 Yaël van Drunen geeft aan dat er niet is en dat het bestuur deze de rest van het jaar zal verzorgen.

454 Thomas Linders vraagt waarom er geen eetactie bij TouT en kleine borrel worden gehouden voor een

455 M-feest? Dan begin je eerder en het is leuk.

456 Tom Dymanus zegt dat het bestuur er naar zal kijken. Ruud Penders vraagt of dit geen gevolgen kent
 457 voor TouT dat het bestuur om elf uur 's avonds al aanwezig moet zijn op het M-feest?
 458 Lowieke Vermeulen duidt aan dat het M-feest ook een activiteit is en dat het bestuur probeert om de
 459 leden daar dan ook te hebben rond die tijd. Het zijn nog maar twee activiteiten en ze verwacht niet
 460 dat TouT er een probleem mee heeft. Het bestuur heeft tevens Pre-M vervangen door borrels op
 461 andere momenten.
 462
 463 Pagina veertien:
 464 Maud Gorissen wijst op de spelfout in "verdord", hetgeen gewijzigd moet worden in "vordert".
 465 Ruud Penders geeft voor het PiP congres zijn complimenten.
 466 Ruud is benieuwd hoe de financiën in elkaar zitten. Evenals hoe de organisatie functioneert.
 467 Tom Dymanus verklaart dat financieel het congres voor elkaar is. Zowel de Radboud Universiteit en
 468 de vakgroep hebben zelfs al betaald. Leiden ook. De UvA moet nog betalen. Het NKWP heeft ook
 469 betaald. Wat betreft de organisatie: deze loopt goed en alles ligt op schema.
 470 Ruud Penders wil graag ook dat bijdrages uiteengezet worden op papier.
 471 Tom Dymanus verzekert hem ervan dat het bestuur dit zal doen in het jaarverslag.
 472 Mark Vlek de Coningh vraagt specifiek hoe organisatie van het PiP congres verloopt?
 473 Tom Dymanus treedt in details en zegt dat meer sprekers bekend zijn, waaronder Commandant Der
 474 strijdkrachten Tom Middendorp, dat de ambassade van Amerika vertegenwoordigd zal zijn en dat er
 475 voor een Collegetour stijl gekozen is om dit laatste gesprek vorm te geven. De voorzitters van de
 476 Politicologie studieverenigingen zitten er bovenop.
 477 Ruud Penders vraagt nog of het rekeningnummer van het PVP niet beter kan worden gebruikt met
 478 een betalingswijze als iDeal voor het PiP congres?
 479 Tom Dymanus zegt dat dit handiger is dan de huidige methode en dit zal doorgeven.
 480 Bram Geurkink vraagt of levend monopolie nog doorgaat.
 481 Tom Dymanus zegt dat het bestuur hiernaar zal kijken.
 482 Jordi Uijens zegt namens de commissie dat dit op hun agenda zal komen.
 483 Dyon Bambacht geeft aan dat de poster hiervoor al gemaakt is.
 484 Maren Backbier vraagt of bij het Halfjaarverslag de lotingsprocedure aan het reiscommissiestuk
 485 toegevoegd kan worden.
 486 Tom Dymanus zegt dit toe.
 487
 488 Pagina vijftien:
 489 Steffen complimenteert het bestuur met het stuk over de samenwerking met het IAPSS. Ook bedankt
 490 hij iedereen voor een geslaagd congres. Hij raadt aan dat ismus ervoor zorgt dat op elk congres van
 491 het IAPSS ismus is vertegenwoordigd met één bestuurslid.
 492 Tom Dymanus zegt dat hij af heeft gesproken met de decaan morgen en bespreekt dan of het
 493 overgebleven geld hieraan besteed mag worden, dat wil zeggen: aan de facilitering van aanwezigheid
 494 vanuit ismus op IAPSS congressen.
 495 Steffen Westerburger vindt dit heel mooi.
 496 Thom Dijkstra vraagt zich af of IAPSS congres deelname ook iets is voor de excursiecommissie met
 497 oog op informatieverstrekking aan leden.
 498 Tom Dymanus belooft dat het bestuur hierover nadenkt.
 499 Remco Frank vraagt naar de mogelijkheid tot financieel bijstaan van bestuursleden naar IAPSS. SNUF
 500 doet dit ook al, dus waarom zou ook ismus deze vorm gaan aanbieden?
 501 Mark Vlek de Coningh geeft aan dat als je er staat namens de vereniging, de vereniging best wat mag
 502 faciliteren.
 503 Tom Dymanus zegt dat het bestuur nu bezig is met het opstellen van een plan, dit komt ter sprake op
 504 volgende ALV.
 505 Remco Frank beandrukt dat bestuurders ook bestuursbeurzen krijgen.
 506 Ruud Penders raadt aan dat als het plan voorgesteld wordt, het dan goed dichtgetimmerd is.

507 Thom Dijkstra geeft aan dat aangezien het vertegenwoordigen van de vereniging in je
 508 taakomschrijving zit en geld kan kosten is het dus belangrijk is dit bij de sollicitatieprocedure duidelijk
 509 maken.
 510 Steffen Westerburger zegt dat besturen veel geld kost, dat het wel leuk is, maar gewoon veel geld
 511 kost. Dit kan gewoon gebudgeteerd worden. Cobo's kosten ook veel geld, maar dit is veel nuttiger.
 512 Thom Dijkstra geeft aan het geen slecht idee te vinden, maar verschillende bestemmingen kosten
 513 veel geld. Dit moet goed bekeken worden en er moet een goeie discussie over gevoerd worden.
 514 Tom Dymanus herhaald dat hiernaar gekeken zal worden en dat het ter sprake komt bij een
 515 tussentijdse, de volgende, ALV.
 516 Ruud Penders raadt aan om het nog even in de ijskast te zetten en het gesprek met de decaan af te
 517 wachten.
 518 Mark Vlek de Coningh ook met oog op afschaffing van studiefinanciering, dit vindt hij een factor.
 519
 520 Pagina zestien:
 521 Ruud Penders geeft complimenten aan Tom Dymanus over de gang van zaken rondom het Platform
 522 voor Politicologen. Hij geeft Tom Dymanus mee om te proberen nog even flink te boosten en wat
 523 vast te zetten voor volgend jaar.
 524 Mark Vlek de Coningh geeft ook aan te kijken naar hoe je volgend jaar iets organiseert als Platform
 525 zijnde.
 526 Tom Dymanus geeft aan dat zij daar nu mee bezig zijn.
 527 Maren Backbier raadt Tom Dymanus aan dat als het men een Model United Nations wilt organiseren,
 528 dit net als het PiP congres vanuit een commissie of als bestuur van het Platform kan worden
 529 opgepakt. Maak hier nu alvast een commissie voor, dat maakt het werk voor het bestuur lichter.
 530 Tom Dymanus antwoordt dat dit nog bekeken wordt en dat hij bezig gaat met volgend jaar en gaat
 531 kijken naar het instellen van een commissie van te voren.
 532 Tom Groot Haar raadt aan om dat nu snel te doen. Tom Dymanus zegt dit toe.
 533 Thom Dijkstra raadt aan nu alvast een datum te prikken en dan te kijken naar wat je hiermee doet.
 534 Tom Dymanus antwoordt positief.
 535 Mark Vlek de Coningh geeft aan dat de vakgroep en studieverenigingen onder de leiding van hem en
 536 Jeroen Hellebrekers nu bezig zijn met een panel.
 537 Tom Dymanus geeft aan dat er meer handreikingen vanuit NKWP naar studenten zijn gekomen; er
 538 zijn bijvoorbeeld jongere bestuurders aangesteld.
 539 Thom Dijkstra stelt dat het zoeken naar een lid voor in het NKWP is als zodanig raar geformuleerd.
 540 Tom Dymanus geeft toe dat het NKWP ook raar werkt en dat het lastig te achterhalen is gebleken wie
 541 precies waar over gaat. Voor het Politicoloog in Perspectief Congres zijn meer politicologen
 542 uitgenodigd.
 543 Max Hoofwijk vraagt Tom Dymanus meer in te zetten op dat waarmee je mee bezig bent binnen het
 544 SOFv en dat in het halfjaarverslag te zetten.
 545 Tom Dymanus zegt toe dit te doen. De SOFv Algemene Ledenvergaderingen zijn leerzaam en ismus
 546 (be)houdt zo contact met andere studieverenigingen.
 547 Max Hoofwijk vraagt deze zaken dus ook te specificeren in het Halfjaarverslag. Tom Dymanus zegt dit
 548 nogmaals toe.
 549 Lowieke Vermeulen vraagt Max Hoofwijk hoe hij dit bedoelt voor het SVM?
 550 Max Hoofwijk vraagt ook hier een aantal voorbeelden te benoemen in het verslag. Maren Backbier
 551 vindt het jammer dat derdejaars en andere studenten dan eerste- en tweedejaars niet uitgenodigd
 552 worden voor de ouderdag.
 553 Lowieke Vermeulen geeft aan dat deze vooral gericht is op deze jongere doelgroep, maar zal
 554 achterhalen of dit ook voor ouderejaars mogelijk is.
 555 Daniëlle Flonk stelt dat ouderejaars studenten in de praktijk ook prima kunnen deelnemen.
 556 Lowieke Vermeulen gaat bekijken of het mogelijk is, maar vraagt Maren Backbier om zich voor de
 557 zekerheid alvast aan te melden.

558 Bram Geurkink zegt dat hij in het medezegenschapstuk de samenwerking met de Studentassessor
559 van de faculteit mist.

560 Mark Vlek de Coningh zegt dat de Assessor is lid van het faculteitsbestuur.

561 Tom Dymanus zegt alsnog een stukje te schrijven.

562 Dyon Bambacht vraagt naar de mogelijkheden om een SVM cantus te houden in plaats van een
563 ismuscantus.

564 Lowieke Vermeulen zegt hiernaar te zullen kijken.

565 Remco Frank zegt dat het in juni inwerken van de opvolger een goed streven is, maar dat in verband
566 met verkiezingen en daaropvolgend inwerken bij studieverenigingen, introductievoorbereidingen en
567 tentamens het wel erg druk maken. Of dit wel handig is, vraagt hij zich dus af.

568 Lowieke Vermeulen zegt voor zo ver mogelijk alvast te willen inwerken zodat dit later weer scheelt.

569 Thomas Linders vraagt of de opvolgers van het SVM mee kunnen lopen tijdens de introductie.

570 Lowieke Vermeulen antwoordt dat dit al gebeurt.

571 Ruud Penders vraagt wat te doen met het eigen vermogen van het SVM. Lowieke Vermeulen
572 antwoordt dat zij daar druk mee bezig zijn, binnen het hele SVM en dat zij dit ook in het stuk zal
573 vernoemen.

574 Mark Vlek de Coningh vraagt of het SVM ook eens wat anders kan organiseren?

575 Remco Frank zegt dat het SVM al jarenlang hetzelfde organiseerd en dat dit wel goed gaat, dus
576 waarom zou het moeten veranderen.

577 Lowieke Vermeulen zegt er toch naar te willen kijken in de volgende SVM vergadering.

578 Thom Dijkstra vindt het mooi dat het SVM dit zelf kan beslissen, want sommige dingen gingen in het
579 verleden niet soepel. Lowieke Vermeulen zegt dat de faculteit dit jaar een betere rol ziet weggelegd
580 voor en meer vertrouwen heeft in het SVM.

581 Mark Vlek de Coningh beaamt dat de faculteit heel tevreden is.

582 Remco Frank zegt dat in zijn jaar de relatie verbeteren met de faculteit echt een speerpunt was.
583 Kleine aanpassingen zijn gedaan, maar het werkt zo goed.

584

585 Pagina zeventien:

586 Dyon Bambacht vraagt om uitleg over de verhuizing van ismus naar het Gymnasium.

587 Tom Dymanus gaat dit in samenwerking met FSR uitpluizen. Voor nu valt op dat studieverenigingen
588 heel belangrijk worden gevonden door de faculteit en dat ismus dan ook zeer goed betrokken wordt
589 bij de plannen. ismus krijgt een prominente plek in het Gymnasium met veel ruimte. Zo'n 24m2 zal de
590 ledenkamer zijn en zo'n 10 m2 voor de bestuurskamer binnen in die ruimte.

591 Ruud Penders geeft aan dat de plannen aan leden laten zien nog iets te voorbarig is dus het bestuur
592 nog even moet wachten met deze in een verslag te zetten.

593 Dyon Bambacht geeft aan dat via de notulen andere leden nu deze voortgang ook kunnen lezen.

594 Daniëlle Flonk geeft daarbij aan dat de voorlichtingsbijeenkomst voor studenten nog volgt. Voor
595 verenigingen is dit ook goed om bij aanwezig te zijn. Ze vraagt of ismus al bericht heeft gehad over
596 het budget voor interieur.

597 Tom antwoordt van niet, maar dat wel is toegezegd dat deze volgt en dat er een substantieel budget
598 voor is.

599 Ruud Penders zegt dat in verband met de premature plannen men nog wacht met de exacte
600 bedragen. Zo zijn nog niet alle ruimtes duidelijk verdeeld.

601 Thom Dijkstra vraagt of er ook een faculteitsbar komt?

602 Tom geeft aan dat ernaar wordt gekeken.

603

604 Pagina achttien:

605 Max Hoofwijk zegt pagina achttien te missen. Deze is blanco en zal uit het vast te stellen verslag
606 worden gehaald.

607

608 Over de bijlage:

609 Bas Wijnsouw vraagt of op 4 februari de schatting van Amor on the Dancefloor gaat over hele
 610 opkomst? Yael van Drunen antwoordt dat dit zo is. Bas Wijnsouw vond het een mooi feest.
 611 Mark Vlek de Coningh geeft zijn complimenten voor de koppeling van de reis naar Georgië &
 612 Armenië.
 613
 614 Over het stuk in het algemeen:
 615 Remco Frank vindt het een goed stuk en geeft zijn complimenten.
 616
 617 **Stemming halfjaarverslag**
 618 Tom Dymanus licht de stemprocedure toe waarna Lowieke het quorum opleest: er zijn 25
 619 stemgerechtigden in totaal, bestaande uit twee machtigingen en 23 aanwezigen.
 620
 621 De uitkomst van de stemming is als volgt:
 622 Voor: 19 stemmen
 623 Tegen: 0 stemmen
 624 Onthouding: 6 stemmen
 625
 626 Het halfjaarverslag is aangenomen. Tom schorst de vergadering voor een periode van tien minuten.
 627
 628 -
 629
 630 Tom heropent de vergadering om 22.27 uur.
 631
 632 **Bespreken IAPSS Autumn Convention 2014**
 633 Steffen Westerburger vraagt om een punt van orde, zal hij eerst het woord nemen?
 634 Maren Backbier raadt aan te eindigen met het het verslag van de Autumn Convention 2014
 635 opgesteld en voor te dragen door Steffen Westerburger en om daarvoor het financieel verslag van de
 636 Autumn Convention 2014 te behandelen.
 637 Tom Dymanus geeft aan dat vastgehouden wordt aan de huidige agenda.
 638
 639 Tom Dymanus geeft het woord aan Steffen Westerburger.
 640 Steffen Westerburger draagt zijn ingezonden verslag voor aan de Vergadering.
 641
 642 *Nijmegen, 11-2-2015*
 643
 644 *Geachte leden van de Algemene Ledenvergadering,*
 645 *Middels deze begeleidende brief bied ik u met trots de verslaglegging aan betreffende het congres*
 646 *'The Universality of Human Rights in the 21st Century'. Dit unieke congres - dat is voortgekomen uit*
 647 *een samenwerking tussen ons aller geliefde vereniging en de International Association for Political*
 648 *Science Students (IAPSS) – vond plaats op de Radboud Universiteit van 20 tot en met 24 oktober 2014.*
 649
 650 *Onze vereniging heeft zich tijdens dit congres van haar beste kant laten zien. Nooit eerder*
 651 *verwelkomden wij zoveel verschillende studenten uit zo'n enorme verscheidenheid aan landen. Het*
 652 *was een week waarin we grenzen overstaken en bruggen probeerden te bouwen. De hele week stond*
 653 *in het teken van mensenrechten hier en over de gehele wereld. Studenten hebben unieke ervaringen*
 654 *opgedaan door het bijwonen van interessante lezingen, workshops en (student) panels.*
 655
 656 *De organiserende commissie bestaande compleet uit leden van onze vereniging is vanuit vele kanten*
 657 *bedankt voor haar inspanningen en het door haar succesvol georganiseerde congres. Deelnemers van*

658 *het congres, de vakgroep, de universiteit en alle andere partners waren eensgezind: het is beter*
659 *gegaan dan we ooit hadden kunnen denken.*

660
661 *Het congres van afgelopen najaar toont ontegenzeggelijk aan dat internationalisering voor ismus*
662 *werkt. Onze vereniging heeft zicht internationaal op de kaart gezet. Onze leden plukken de vruchten*
663 *van een succesvolle internationale positie zowel in Nederland, als daarbuiten. De grote delegatie die*
664 *over een aantal maanden naar London zal afreizen bewijst dit eens te meer. Laten we vanaf dit*
665 *moment vaker kijken buiten onze landsgrenzen, want ons studieobject is niet Nederland, maar de*
666 *wereld!*

667
668 *Namens de gehele commissie wil ik iedereen die aan het congres heeft bijgedragen bedanken. Zonder*
669 *de steun van onze leden, vrijwilligers, deelnemers en hulp van de vakgroep en universiteit was dit*
670 *nooit mogelijk geweest. Onze dank naar jullie is groot.*

671
672
673 *Steffen Westerburger*

674
675
676 Dyon Bambacht vindt het een goed stuk en sluit zich aan bij de woorden van Steffen Westerburger.
677 Dyon Bambacht vraagt wat het stuk van de evaluatievergadering nu precies is.

678 Steffen Westerburger geeft aan dat het een terugblik op de voorbereiding, het congres zelf en
679 afhandeling van het congres is. Dit staat ter beschikking van iedereen als stuk bij deze vergadering.
680 Max Hoofwijk vindt het wel relevant om dit met iedereen te bespreken. Er moet los hiervan nog een
681 stuk komen dat uitgebreider is, ook met oog op de lange termijn en eventueel rekening houdend met
682 een terugkomst van een dergelijk congres.

683 Steffen Westerburger zegt dat de hele documentatie er ligt en dat deze ter beschikking staat voor de
684 opvolging.

685 Max Hoofwijk vindt het goed dat het wel duidelijk is dat dit er is. Ruud Penders zegt dat er een
686 uitgebreide dropbox is die voort kan bestaan.

687 Mark Vlek de Coningh vraagt om deze documentatie inderdaad gewoon beschikbaar houden en een
688 contact erbij zetten voor de opvolging.

689 Thomas Linders wil vanuit IAPSS bestuur de vereniging bedanken en zegt dat het boven verwachting
690 is voor hem dat dit congres zo goed is uitpakkt. Vanuit het huidige IAPSS bestuur wil hij meegeven
691 hieruit zaken mee te nemen en te blijven gebruiken voor expertise en inspiratie. Ook het imago van
692 Nijmegen als politicologiestad is hierdoor verbeterd naar andere steden. Er is veel expertise
693 opgedaan die kan worden doorgegeven.

694 Dyon Bambacht zegt dat hij geen negatieve woorden voor de prestaties van de commissies heeft en
695 dat het een mooie week was. Hij mist alleen een beschrijving van de opstartproblemen en de keuze
696 voor de penningmeester. Ook een iets genuanceerdere en uitgebreidere conclusie is gewenst.

697 Maren Backbier stelt voor om een pakket met meer informatie te maken, ook over de kritische
698 kanten.

699 Dyon Bambacht stelt dat ook de vraag wat oud- en huidige bestuursleden ervan vonden handig is te
700 betrekken in dit uitgebreidere verslag.

701 Ruud Penders zegt dat er al heel veel geëvalueerd en besproken is, maar dat dit uitgebreider
702 opgeschreven kan worden.

703 Thom Dijkstra sluit zich hier ook bij aan, hij vindt het ook de plicht van de commissie om er een
704 uitgebreider verslag van te maken. Dit is te marginaal naar de mening van Thom Dijkstra.

705 Steffen Westerburger zegt dat dit goed genoeg moet zijn, zeker met de wetenschap dat het pakket
706 aan documentatie er ook ligt.
707 Max Hoofwijk geeft aan dat het verstrekken van concrete tips voor een terugkerend congres beter is.
708 Thomas Linders erkent dat het huidig archief uitgebreid is, maar dat de kern eruit halen, zoals uit
709 elke notulen en documenteren, wellicht handig is.
710 Henri van Omme wijst er op dat dubbel werk zonde zou zijn, want de documentatie staat online en is
711 fysiek ook beschikbaar.
712 Thom Dijkstra vindt een uitgebreidere procesbeschrijving wel handiger. Dat lijkt hem nuttiger om te
713 evalueren.
714 Ruud Penders dit is ook zeker besproken in de evaluatie door de commissie, maar dit evaluatiestuk
715 moet uitgebreider; dit is nog niet goed opgeschreven.
716 Steffen Westerburger wijst erop dat dit proces zich ontwikkel en complex is.
717 Mark Vlek de Coningh vraagt voor wat we nu willen bespreken we tevreden zijn met het congres en
718 wat de aanbevelingen zijn? Drie A4'tjes kunnen wat hem betreft dat samenvatten de volgende keer.
719 Tom Dymanus is het daarmee eens en zegt toe dat deze stukken volgende ALV voor zullen liggen.

720

721 **Bespreken Financieel Jaarverslag**

722 Pagina één: -

723 Pagina twee: -

724 Pagina drie:

725 Max Hoofwijk vraagt naar de niet-studiegeregelde activiteiten, wat wil het bestuur er nog mee
726 doen aangezien het gaat om zo'n groot bedrag?

727 Lars Meijer geeft aan dat dit nog wordt uitgegeven. Er zijn ideeën, zoals een dropping en een
728 liftwedstrijd met Mundus.

729 Max Hoofwijk adviseert anders iets te schuiven naar de post carrière dag, bijvoorbeeld. Tom Dymanus
730 geeft aan dat dit mogelijk is indien nodig bevonden.

731

732 Pagina vier: -

733 Pagina vijf:

734 Dyon Bambacht vernam dat de ismuscamera ter reparatie bij de Mediamarkt in Arnhem verblijft.
735 Dyon Bambacht wil graag weten wat er gebeurd is.

736 Henri van Omme geeft aan dat op het vorige M-Feest de camera in zijn hoes aan zijn broekriem zat,
737 waarop er bier over Henri zijn zij en daarmee de camerahoes met camera erin is gekomen. Hierna
738 stelde hij niet meer scherp. Vervolgens is deze naar het servicecentrum van Mediamarkt in Arnhem
739 gebracht; daar is de camera immers ook aangeschaft. De camera is inmiddels vervangen door een
740 nieuwe en deze is opgehaald in Arnhem. Deze service viel onder de garantie en is kosteloos gedaan.

741 Maren Backbier vindt dat het wel vaak fout gaat, zo ook vorig jaar. Zij vraagt zich dan ook af of de
742 risico's niet voorkomen kunnen worden.

743 Henri van Omme antwoordt dat men deze risico's nu eenmaal houdt op een studentikoos feest,
744 bovendien was de camera bij de afgelopen beschadiging in zijn veiligheidshoes.

745 Thom Dijkstra vraagt zich af of een waterdichte hoes niet zal helpen.

746 Tom Dymanus belooft hiernaar te zullen kijken.

747 Christiaan Boeren stelt voor de ismuscamera te verzekeren.

748 Tom Dymanus geeft aan dat dit niet rendabel is.

749

750 Pagina zes: -
751 Pagina zeven:
752 Dyon Bambacht heeft ideeën voor spontane leuke traktaties, namelijk gratis eetacties.
753 Bram Geurkink raadt aan de promotie in collegezalen met koffie, thee en koekjes gewoon onder de
754 post 'promotie' te stallen gezien dat daar nog een hoog budget voor staat.
755 Maren Backbier geeft aan dat de contributie van het Platform voor Politicologen nooit lager dan het
756 genoemde bedrag is geweest.
757 Lars Meijer zegt altijd te hebben begrepen dat dit bedrag ook gesplitst was voor de oprichting, maar
758 hij zal dit gaan rectificeren.
759
760 Pagina acht: -
761 Pagina negen:
762 Dyon Bambacht stelt voor eventueel de volgende filmavond gratis te maken, want er is winst op de
763 post 'film'.
764 Lars Meijer geeft aan dit zelf ook al te hebben bedacht.
765 Maren Backbier leest dat de accessoire eventueel ook een bijdrage kan krijgen aldus het beleidsplan.
766 Gaat dit naar de trui of ergens anders heen, vraagt zij zich af.
767 Tom Dymanus stelt dat dit niet voor de trui is, maar voor een eventuele andere accessoire. Dit werkt
768 stimulerend voor de andere accessoire.
769 Thom Dijkstra stelt ook dat de trui door het jaar besteld kan worden, daarom is een vaste prijs dus
770 handiger.
771 Max Hoofwijk zegt dat het stuk er goed uitziet, maar de tekst mag iets minder jolig en iets zakelijker.
772 Remco Frank sluit zich hierbij aan, dit stuk is meer informatief dan subjectief.
773 Dyon Bambacht sluit zich hier ook bij aan. De formulering kan tactischer, zo ook de beschrijving van
774 het printpotje.
775
776 Pagina tien: -
777 Pagina elf: -
778 Pagina twaalf: -
779 Pagina dertien: -
780 Pagina veertien: -
781 Pagina vijftien:
782 Ruud Penders wil graag zijn complimenten geven aan Maren Backbier voor haar moeite. Ook stelt hij
783 dat het woord 'winst' niet als zodanig gebruikt kan worden, want gaat over een garantiesubsidie.
784 Technisch gezien is dit dus geen winst.
785 Maren Backbier rectificeert dat er een bedrag van zo'n €5.000,- overblijft in plaats van de eerder
786 gestelde €3.000,-.
787 Max Hoofwijk zegt dat men moet opletten met het notuleren van vervolgacties van het eventueel
788 overgebleven IAPSS geld.
789 Tom Dymanus geeft aan daarover morgen vragen te stellen in een afspraak met de decaan, zodat
790 duidelijk wordt wat we met dit geld kunnen doen. Er komt een tussentijdse ALV om dit dan
791 geformuleerde plan te bespreken.
792 Remco Frank heeft gehoord dat de ismus afvaardiging daarover misschien een beetje schimmig over
793 gaat doen naar de decaan toe. Er moet van Remco Frank wel open kaart gespeeld worden aangezien

794 we nu veel good will hebben bij de faculteit, de universiteit en de decaan. Als hij nee zegt, is het ook
 795 nee wat hem betreft.

796 Tom Dymanus zegt daarbij dat de faculteit over de besteding van het overgebleven geld nog vaag is
 797 geweest.

798 Ruud Penders legt uit dat de Faculteit destijds aan de commissie vroeg wat zij tekort kwamen op de
 799 begroting. De commissie noemde het geld en dit bedrag kreeg de commissie ook als subsidie vanuit
 800 de Faculteit. Vervolgens is na afloop gevraagd of de commissie met de niet opgemaakte sponsoring
 801 van de Faculteit een borrel mag geven voor haar vrijwilligers. De Faculteit zei vervolgens dat wij het
 802 geld gewoon mochten opmaken aan een borrel, omdat zij het al als uitgegeven hebben beschouwd.
 803 Belangrijk is dus om hier duidelijk over te communiceren naar de decaan morgen, aangezien het idee
 804 van een fonds niet eerder is overlegd.

805 Henri van Omme vat samen dat een dergelijk fonds één persoon met stemrecht voor ismus per IAPSS
 806 Congress kan worden gefaciliteerd in zijn/haar kosten. Hoeveel geld en welke voorwaarden hier
 807 precies voor gelden, wordt verder uitgedacht. Hier wordt de volgende ALV, de tussentijdse ALV, een
 808 plan voor opgesteld dat dan besproken kan worden.

809 Daniëlle Flonk raadt aan eerst een plan te hebben en dan toestemming te vragen hiervoor bij de
 810 Faculteit. Koppel dit dus terug met ALV, stelt ze.

811 Mark Vlek de Coningh wil deze discussie dan ook naar de volgende ALV doorschuiven.

812 Tom Dymanus is het hiermee eens.

813 Thomas Linders vraagt wat heeft bestuur al kan doen om commissieleden en vrijwilligers te
 814 bedanken aangezien de Faculteit hier al wel groen licht voor heeft gegeven.

815 Maren Backbier geeft aan dat de borrel sowieso kan, alleen met niet te veel geld.

816 Ruud Penders geeft aan dat de commissie heeft gewacht tot financiën klaar waren en nu kan, als het
 817 International Office de €2000,- heeft betaald, een borrel plaatsvinden.

818

819 Algemeen:

820 Maren Backbier vindt het financieel halfjaarverslag goed in elkaar zitten en is trots op Lars Meijer.

821

822 De Kascobrief door Dyon Bambacht voorgedragen namens de Kascontrolecommissie:

823

824 *Nijmegen, 12-02-2015*

825

826 *Geachte leden der 49ste ALV der studievereniging ismus,*

827

828 *Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van de vereniging van*
 829 *het afgelopen halfjaar. De commissie heeft op 5 februari jl. het laatst de boekhouding gecontroleerd.*
 830

831 *Tijdens deze controle heeft de commissie de volgende punten gevonden die het in het bijzonder wil*
 832 *aanstippen:*

833 *I. De kascontrolecommissie juicht het toe dat er geld wordt uitgegeven ten verbetering van de*
 834 *verenigingskamer. Echter, vindt de commissie dat dit wel proportioneel moet blijven en de*
 835 *aanschaffkosten van de vernieuwde geluidsapparatuur is buiten proportie.*

836 *II. Omdat opnieuw blijkt dat het bestuur van mening is dat een computer een te grote uitgave is,*
 837 *raadt de commissie aan een jaarlijkse reservering te doen ten behoeve van grote (ict)*
 838 *uitgaven. Hierdoor is de drempel voor aanschaf lager.*

839 *III. Het is de commissie opgevallen dat op een aantal posten zeer minieme uitgaven zijn gemaakt*
 840 *terwijl deze posten een substantieel deel van de begroting bedragen.*

841 IV. De kascontrolecommissie raadt aan na te denken hoe het resultaat van het IAPSS congres het
842 best kan worden ingezet ter bevordering van de vereniging.
843
844 De commissie keurt, met inachtneming van bovenstaande zaken, het financieel halfjaarverslag goed
845 en geeft de alv het advies voor te stemmen.
846
847 Ten slotte wil de kascontrolecommissie het bestuur en in het bijzonder penningmeester de heer Meijer
848 bedanken voor de werkzaamheden in het afgelopen jaar. De commissie wil het bestuur veel succes
849 wensen in het komende halfjaar.
850
851 Met gebundelde hoogachting,
852
853 Maren Backbier, Dyon Bambacht & Roel Gremmen
854 Kascontrolecommissie 2014-2015
855
856
857 Mark Vlek de Coningh vindt het niet de taak van de Kascontrolecommissie om uitgaven van €150,-
858 als buiten proportioneel te bestempelen.
859 Dyon Bambacht geeft aan dat de kascontrolecommissie dit zo buiten proporties acht dat zij dit wel
860 heeft gedaan. Dyon Bambacht wil ook namens Roel Gremmen Maren Backbier bedanken voor haar
861 prestaties omtrent het IAPSS congres.
862 Tom Dymanus geeft aan dat de aanschaf van een nieuwe PC eraan komt, maar dat een tweedehands
863 ook kan.
864 Daniëlle Flonk geeft aan niet te voorbarig met uitgaven te zijn aangezien bij de verhuizing veel nieuw
865 gegeven kan worden door de Faculteit waarschijnlijk.
866 Tom Dymanus bevestigt dit.
867 Christiaan Boeren vraagt waardoor de PC zo vercrackt is.
868 Tom Dymanus geeft aan dat deze niet meer te redden is na verscheidene schoonmaakpogingen.
869 Maren Backbier geeft aan dat een nieuwe PC een grote uitgave is. Reservering heeft een
870 psychologisch voordeel voor de penningmeester om aanschaf eerder te doen, er is een lagere
871 drempel voor investeringen van deze omvang daardoor.
872 Mark Vlek de Coningh vraagt of het handig is om alvast geld te reserveren voor de verhuizing voor
873 het geval dat we niet veel vergoed krijgen.
874 Tom Dymanus geeft aan dat dit kan.
875 Ruud Penders stelt dat er nu ook niet gereserveerd wordt, maar dat er veel mee kan met de
876 verhuizing. De Faculteit wil echter dat we professioneler gaan lijken. De Faculteit zal hier dus ook
877 voor zorgen, maar dit moet wel zwart op wit.
878 Tom Dymanus geeft aan dat het bestuur hier zicht op houdt.
879 Bram Geurkink stelt dat we 3 PC's hebben, waarvan een wordt met name voor muziek gebruikt.
880 Bram Geurkink vraagt zich af of deze pc eventueel niet door een ander devies kan worden vervangen
881 aangezien het meestal voor muziek gebruikt wordt.
882 Tom Dymanus legt uit dat een andere, tweedehands onder de 400/500 euro kost, en dat is echt
883 gewenst.
884 Thom Dijkstra stelt dat we ook niet al te moeilijk moeten doen; als zo'n PC niet werkt moeten we
885 hem gewoon vervangen. Reserveer wel wat geld als het over is voor de verhuizing, zo luidt zijn tip.
886 Maud Gorissen vraagt of een goedkope laptop niet handiger is ter vervanging? Dan kan die ook mee
887 op kennismakingsweekend en dan hoeft er niet een van een lid gebruikt te worden.

888 Tom Dymanus benadrukt dat er sowieso een nieuwe pc komt. Daarnaast is een laptop van ismus
889 voor het kennismakingsweekend handig, maar voor de rest niet echt.
890 Yaël van Drunen vindt dat zo'n laptop is niet handig is aangezien iedereen ermee kan gaan lopen en
891 de koffie erover gemorst kan worden.

892

893 **Stemming financieel halfjaarverslag**

894 Tom legt stemprocedure uit en Lowieke leest het quorum voor. De machtiging van Jasper
895 Stokkermans vervalt, Bob Smits heeft Christiaan Boeren gemachtigd en Collin Nicolai heeft Christiaan
896 Boeren nog steeds gemachtigd. Hiermee komt het totaal aantal stemgerechtigden op 26, waarvan 24
897 aanwezige stemgerechtigden en twee machtigingen.

898

899 De uitkomst van de stemming is als volgt:

900 *Voor: 18 stemmen*

901 *Tegen: 0 stemmen*

902 *Onthouding: 6 stemmen*

903

904 Het financieel halfjaarverslag is aangenomen.

905

906 **Bespreking toevoeging credi debi beleid HR**

907 Tom Dymanus leest het voorstel tot toevoeging aan het Huishoudelijk Reglement voor:

908

909 *Het XlVe bestuur der studievereniging ismus stelt een nieuw artikel voor ter plaatsing in het*
910 *Huishoudelijk Reglement betreffende het debiteuren- en crediteurenbeleid. De volgende structuur en*
911 *inhoud wordt in de 49^{ste} ALV voorgesteld en in stemming gebracht.*

912 *Hiertoe heeft het XlVe bestuur besloten naar aanleiding van bevindingen gedaan in de 48^{ste} ALV over*
913 *de toenmalige situatie rondom debiteuren en crediteuren. Hiermee moet worden voorkomen dat*
914 *leden langdurig geld krijgen van of nog moeten betalen aan studievereniging ismus en dat er*
915 *onduidelijkheid bestaat over de bepalingen hiervan.*

916

917

918 *Titel II*

919 *Lidmaatschap*

920

921 *Debiteuren en Crediteuren*

922 *Artikel 7*

923 *a) Een lid is debiteur indien voor een activiteit binnen 14 dagen na afloop van de desbetreffende*
924 *activiteit geen volledige betaling heeft plaatsgevonden. Een lid is crediteur indien er niet*
925 *binnen 14 dagen na afloop van de activiteit door het lid een declaratie is ingediend voor de*
926 *betreffende activiteit.*

927 *b) Een lid is uitgesloten van ismusactiviteiten waarvoor betaald moet worden indien het lid*
928 *debiteur is. Wanneer de schuld is afgelost is de uitsluiting van dergelijke activiteiten ten*
929 *einde.*

930 *c) Wanneer een lid één kalenderjaar crediteur is vervalt na het betreffende kalenderjaar haar*
931 *aanspraak op de vergoeding.*

932 *d) De penningmeester van ismus is gerechtigd om tot een betalingsregeling te komen met de*
933 *debiteur of crediteur waardoor van bovenstaande bepalingen kan worden afgezien.*

934

935

936 Thom Dijkstra vindt het een goed stuk, snapt waarom het ingediend is en staat erachter. Hij vraagt
 937 zich af of de debiteur voor alle activiteiten uitgesloten is of enkel voor betaalde activiteiten?

938 Lars Meijer antwoordt met alle betaalde activiteiten.

939 Maren Backbier vraagt het bestuur of zij hebben overwogen om het aan een bedrag te koppelen.
 940 Dan is er een betere proportie dan wanneer het om twee euro gaat of boven de 50 of boven de 100
 941 euro en het voor alle kleine activiteiten ook geldt.

942 Tom Dymanus verduidelijkt dat de penningmeester altijd het laatste woord heeft, maar het gaat vaak
 943 over kleine bedragen dus daarom geen koppeling aan kleine bedragen.

944 Remco Frank zegt dit te snappen, maar vindt veertien dagen aan de krappe kant. Het lijkt hem ook
 945 lastig om die periode in de praktijk te handhaven en ook voor de debiteur kan dit kort zijn. Remco
 946 Frank vraagt zich af of vriendjespolitiek niet op de loer ligt?

947 Lars Meijer geeft aan dat iedereen met hem tot een betalingsregeling kan komen, maar dat het
 948 initiatief binnen de termijn daarbij een pre is voor deze welwillendheid. Daarnaast is er ook gewoon
 949 een termijn nodig, bij goede wederzijdse communicatie is dit geen probleem.

950 Max Hoofwijk stelt voor om er gewoon een maand van te maken, ook met oog op de uitkering van de
 951 studiefinanciëring. In het verleden is gebleken dat het Huishoudelijk Reglement niet altijd serieus
 952 wordt genomen. Zet dit dus ook in je draaiboek naar de opvolging toe.

953 Daniëlle Flonk dat er een initiatief tot betalingsregeling treffen bestaat, maar dit staat niet in het
 954 voorstel.

955 Tom Dymanus zegt dat dit initiatief binnen de termijn tot regeling wel in het voorstel gezet kan
 956 worden.

957 Lars Meijer verklaart dat dit wel altijd in zijn e-mailverkeer genoemd staat. Dit kan wel in het
 958 draaiboek komen voor opvolging van het penningmeesterschap.

959 Mark Vlek de Coningh geeft aan dat er dan ook schriftelijke afschriften en bonnen nodig zijn voor een
 960 fysiek bewijs van de procedure.

961 Bram Geurkink vraagt of deze regeling dan ook geldt voor de crediteuren van ismus.

962 Lars Meijer zegt dat dit in het verleden geen probleem is gebleken te zijn.

963 Yaël van Drunen zegt dat bij het laten zien van bankafschriften het ook makkelijker bewezen kan
 964 worden.

965 Dyon Bambacht vraagt of dit voorstel ook geldt voor andere activiteiten en accessoires?

966 Lars Meijer antwoordt dat je met hetzelfde probleem zit.

967 Dyon Bambacht zegt dat hij er wel een bedrag aan zou vastknopen.

968 Lars Meijer zegt dat hij dan gewoon voor één euro zou gaan.

969 Thom Dijkstra stelt dat de betaling van de reis, volgens dit plan erg laat kan komen. Kun je niet in
 970 moeilijkheden komen met je reisaanbetalingen en dergelijke, zo vraagt hij.

971 Dyon Bambacht vraagt het bestuur of ook is nagedacht over de zeer langdurige debiteuren.

972 Lars Meijer zegt daarop dat er een aantal van deze debiteuren betalingen zijn afgeschreven.

973 Remco Frank stelt voor om het voorstel te wijzigen met een betalingstermijn van één maand en bij
 974 d) toe te voegen dat het lid zelf naar de penningmeester moet komen binnen een termijn voor de
 975 regeling. Moeten er dan ook geen eisen aan de penningmeester in het HR gesteld worden, voor de
 976 crediteuren.

977 Lars Meijer zegt er open voor te staan als de ALV hier behoefte aan heeft.

978 Mark Vlek de Coningh raadt aan dan ook toe te voegen dat er een schriftelijke vermelding komt van
 979 het feit dat iemand debiteur of crediteur is, na afloop van de termijn.

980 Bram Geurkink vraagt of als men niet betaald, men dan ook ismuslid mag worden. Hij vindt van wel,
 981 maar ziet dit graag verhelderd in het voorstel.

982 Maren Backbier stelt dat je banktechnisch geen verschillende stromen en afschrijvingen door elkaar
 983 kunt halen.

984 Thomas Linders bevestigt dat dit klopt, het is onmogelijk. De makkelijkste manier om dit op te lossen
 985 is om bij meer dan 20 euro een incasso-overeenkomst op te stellen, met vooraf schriftelijke
 986 toestemming van een lid. Voor de reis en meerdaagse excursie kan men dus een incasso-
 987 overeenkomst sluiten met ismus als lid. Dan los je dit op.

988 Tom Dymanus stelt dat je dit voor de hoge bedragen oplost, maar voor lage bedragen is dit lastig. We
 989 kunnen kijken met de Rabobank of ons contract met hen op incassogebied gewijzigd kan worden.

990 Thomas Linders raadt aan goed te kijken in de Statuten of dit niet gaat botsen met eventuele
 991 gevolgen voor het lidmaatschap.

992 Tom Dymanus wil de vergadering voor vijf minuten schorsen om de genoemde aanpassingen te doen
 993 en het voorstel opnieuw met de suggesties erin verwerkt voor te dragen.

994 Max Hoofwijk snapt dat het bestuur dit snel wil invoeren, maar wil dit liever de volgende ALV
 995 opnieuw ingediend zien.

996 Thom Dijkstra vraagt dit in te leggen op de tussentijdse, aankomende ALV zodat andere leden dit ook
 997 kunnen bekijken.

998 Tom Dymanus zegt dit toe voor op de tussentijdse, aankomende ALV.

999 Remco Frank wil toevoegen dat ook penningmesster regels krijgt over crediteuren in het nieuwe
 1000 voorstel.

1001 Tom Dymanus kondigt aan dat stemming over dit voorstel vervalt.

1002

1003 **Motie Groot Haar**

1004 Tom Groot Haar draagt de Motie Groot Haar voor:

1005

1006 *De ALV,*
 1007 *gehoord de beraadslaging,*
 1008
 1009 *Constaterende dat de Motie Tol een werkelijke flutmotie is.*
 1010
 1011 *Overwegende dat het ismuslied niet met tegenzin gezongen moet worden.*
 1012
 1013 *Verzoekt het XlVe bestuur der studievereniging ismus de Motie Tol af te schaffen,*
 1014
 1015 *en gaat over tot de orde van de dag.*
 1016
 1017
 1018 *Groot Haar*
 1019
 1020

1021 Ruud Penders geeft aan het buitengewoon jammer te vinden dat dit gedaan wordt. Simon Tol
 1022 erbuiten gehouden, maar de ALV is iets dat je samen doet. Je kunt de ALV beter in samenzijn
 1023 beginnen met het ismuslied om de spanning even aan de kant te schuiven aldus Ruud Penders.

1024 Ruud Penders benadrukt ook dat de voorzitter de motie bij de naam moet noemen.

1025 Dyon Bambacht benadrukt dat het geen flutmotie is en altijd met plezier gezongen wordt door hem.

1026 Dus indien afgeschaft, nog eenmaal te zingen na de stemming.

1027 Bram Geurkink stelt voor het ismuslied dan ook na de pauzes zingen.

1028 Ruud Penders geeft aan dat tradities in de ALV zitten; die moet je koesteren. Er wordt over gepraat,

1029 het hoort erbij. Denk visueel, denk aan Simon Toll, aldus Ruud Penders. Met veel liefde zingen en

1030 denken aan de saamhorigheid en de Christen-Democratische waarden is belangrijk.

1031 Tom Dymanus vanuit het bestuur moedig ik aan dat initiatieven zoals dit soort moties gedaan

1032 worden om de ALV leuker te maken.

1033 Bram Geurkink we moeten laagdrempelig blijven en niet gedwongen worden dit te zingen.

1034 Remco Frank zegt dat dit lied ook gewoon buiten kennismakingscantus bekend gehouden moet

1035 worden.

1036

1037 Tom Dymanus legt de stemprocedure uit en Lowieke leest het quorum voor. Er zijn in totaal 24

1038 stemgerechtigden, waarvan 22 aanwezige stemgerechtigden en twee machtigingen.

1039

1040 **Aanwezig: 22**

1041 **Afwezig met kennisgeving:** Bob Smits, Steffen Westerburger

1042 **Machtigingen: 2**

1043

1044 De uitkomst van de stemming is als volgt:

1045 **Voor: 8 stemmen**

1046 **Onthouding: 2 stemmen**

1047 **Tegen: 14 stemmen**

1048

1049 De Motie Groot Haar is verworpen.

1050 Het ismuslied wordt ingezet door Dyon Bambacht.

1051

1052 **WVTTK**

1053 Tom Groot Haar wil zijn teleurstelling uiten over het feit dat in de eerste tentamenweek na het

1054 tentamen van eertejaars de kamer niet open was. Hij geeft aan nog naar Lars te hebben

1055 gewhatsappt, maar dat de kamer niet open was. Tom Groot Haar wil die teleurstelling toch even

1056 overbrengen en vindt het een gemiste kans om eerstejaars naar de kamer te krijgen.

1057 Tom Dymanus erkent dit en zegt er in het vervolg op te letten.

1058 Bram Geurkink stelt dat de koffie lekker is en de kamer op tijd geopend is.

1059

1060 Mark Vlek de Coningh stelt voor om iedereen te laten nadenken over het leenstelsel en dan wil hij

1061 het bespreken op de volgende ALV.

1062 Tom Dymanus zegt contact te houden met Mark Vlek de Coningh hierover en over de

1063 bestuursbeurzen. We parkeren dit dus even tot de volgende ALV.

1064

1065 Lars Meijer doet namens het bestuur een mededeling dat zes leden geschorst zijn afgelopen maand,

1066 naar aanleiding van herhalende weigering tot betaling van het lidmaatschap voor dit collegejaar en

1067 stelt dat conform het Huishoudelijk Reglement de procedure tot royerling in gang is gezet.

1068 Aangezien zij deze ALV geen bezwaar hebben gemaakt tegen hun schorsing zullen zij uitgeschreven

1069 worden als ismuslid.

1070 Ruud Penders raadt aan dit in het vervolg onder 'mededelingen' te behandelen.

1071 Tom Dymanus zegt dit toe.

1072
1073
1074
1075
1076
1077
1078
1079
1080
1081
1082
1083
1084
1085
1086
1087
1088
1089
1090
1091
1092
1093
1094
1095
1096
1097
1098
1099
1100
1101
1102
1103
1104
1105
1106
1107
1108
1109
1110
1111
1112
1113
1114
1115
1116

Rondvraag

Thom Dijkstra vraagt of hij Henri van Omme mag bedanken voor de notulen en hem succes mag wensen de notulen uit te werken en de leden mag bedanken voor hun aanwezigheid.

Remco Frank vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en Henri van Omme succes mag wensen met het uitwerken van de notulen, het huidig bestuur mag bedanken voor afgelopen half jaar. Hij vindt dat het bestuur het heel goed heeft gedaan en dat het enigszins apart is om nu hier te zitten.

Ruud Penders vraagt of hij zijn bewondering mag uitspreken voor Tom, zijn opvolger, en of het huidig bestuur ook op tijd de stukken wil sturen, of de kascontrolecommissie een jasje aan wilt doen. Ruud Penders vindt het jammer dat namens De Heraut niemand aanwezig was. Daarnaast vraagt Ruud Penders of Tom zijn hemden wil strijken voor de ALV, of hij Yaël mag bedanken voor de datum van de Duitse Borrel, of hij zijn complimenten mag geven aan het bestuur en hen veel plezier, bier en geluk in de liefde mag wensen voor komend halfjaar.

Maud Gorissen vraagt of zij iedereen mag bedanken voor hun aanwezigheid, het bestuur mag bedanken voor haar inzet het afgelopen half jaar. Daarnaast of zij ook de IAPSS commissie nog mag bedanken voor het congres en ze stelt dat ze heel veel zin heeft om de ismuskamer te decoreren voor Pasen.

Max Hoofwijk vraagt of hij iedereen mag bedanken voor de prettige ALV, het bestuur voor eerste halfjaar en hen succes mag wensen voor het komend halfjaar.

Daniëlle Flonk vraagt of ze het bestuur mag bedanken voor het afgelopen half jaar, de IAPSS commissie voor het congres en of ze het bestuur voor het komend half jaar veel succes mag wensen.

Bram Geurkink vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen half jaar, succes mag wensen voor het komend half jaar, de ALV voor de ALV mag bedanken en vraagt Tom Dymanus welk favoriete historische figuur hij het liefst zou willen ontmoeten en welke vraag hij deze zou stellen.

Stan van Moorsel vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar en veel succes mag wensen voor het komend halfjaar, of hij de ALV voor de ALV mag bedanken en Henri succes mag wensen met het uitwerken van de notulen.

Dyon Bambacht vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de voor constructieve ALV en of hij Henri succes mag wensen met het uitwerken van de notulen, of hij de Almanakcommissie mag bedanken en succes mag wensen, of hij de Kascontrolecommissie mag bedanken voor komend halfjaar. Ook vraagt Dyon Bambacht of hij bij de volgende kascontrolecommissievergadering ook koekjes mag krijgen. Hij vraagt ook of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar, succes mag wensen voor het komend halfjaar. Daarnaast vraagt Dyon Bambacht aan Tom Dymanus hoeveel bestuurspunten het bestuur van Max Hoofwijk heeft gehaald?

Tom Groot Haar vraagt of hij zijn teleurstelling mag uiten over het verwerpen van zijn motie, of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar en of hij Henri van Omme succes mag wensen met uitwerken met notulen.

Maren Backbier vraagt of ze het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar, of zij Lars Meijer mag bedanken voor het dragen van de lasten van haar als penningmeester van de IAPSS commissie, de ALV voor de constructieve ALV en of zij Henri succes mag wensen met het uitwerken van de notulen.

Mark Vlek de Coningh vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het komend halfjaar bedanken, Henri van Omme succes mag wensen met het uitwerken van de notulen en omdat het anders in de

1117 buurt komt van JFV-laai: de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur succes mag wensen met
 1118 het komend halfjaar.

1119 Thomas Linders vraagt of hij de vereniging mag bedanken voor haar optima forma tijdens het
 1120 congres, of hij iedereen mag uitnodigen voor het World Congres in London in april en stellen dat er
 1121 nog drie dagen zijn om je in te schrijven en dat het heel leuk wordt.

1122 Christiaan Boeren vraagt of hij de ALV mag bedanken voor zijn aanwezigheid, of iedereen ook de
 1123 almanakenquête wil invullen en of hij de almanakcommissie mag bedanken en het bestuur succes
 1124 mag wensen met het behalen van bestuurspunten en daarbij vooral Henri van Omme.

1125 Bas Wijnsouw vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor een mooi halfjaar, of hij de ALV mag
 1126 bedanken voor het verwerpen van de motie Groot Haar en of hij Henri van Omme succes mag
 1127 wensen met het uitwerken van de notulen in de dusdanige korte tijdspanne die hij daarvoor heeft.

1128 Jordi Uijens vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar, of hij Henri van
 1129 Omme succes mag wensen met het uitwerken van de notulen, de ALV voor de ALV mag bedanken en
 1130 of hij de penningmeester mag complimenteren met het feit dat hij tegen zijn gewoonte in een pak
 1131 aan heeft.

1132 Yaël van Drunen vraagt of zij alle leden mag bedanken voor hun aanwezigheid deze ALV, of zij alle
 1133 leden en commissieleden als Commissaris Interne Betrekkingen mag bedanken voor het afgelopen
 1134 halfjaar, of ze hen mag bedanken voor hun super bijdrage, of zij haar vertrouwen mag uitspreken in
 1135 een mooi jaar met jullie dankzij jullie, of zij de leden ook mag bedanken voor het haar bestuurslid
 1136 maken en haar medebestuurleden voor het afgelopen halfjaar en komend halfjaar. Ook vraagt ze of
 1137 ze iedereen veel carnavalsplezier mag wensen en de rest met de bankhangdagen of iets anders.

1138 Lars Meijer vraagt of hij iedereen mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij mag mededelen dat
 1139 hij geen koekjes voor de kascontrolecommissie gaat halen van het ismusbudget. Of hij zijn
 1140 bestuursleden mag bedanken voor het goede gedrag en hun aanwezigheid. Ook vraagt Lars Meijer of
 1141 hij mag stellen dat Gijs Swennen best wel vaak dronken was en of hij iedereen ook mag uitnodigen
 1142 gezellig wat drinken achteraf.

1143 Henri van Omme vraagt of hij de ALV mag bedanken en de rest van de leden ook voor een fantastisch
 1144 halfjaar en of hij ook mag uitspreken dat het fantastisch is dat we bestuur zijn geworden; het was
 1145 best vaak heel druk, maar echt super. Ook vraagt hij of iedereen nog een drankje komt doen. Henri
 1146 van Omme vraagt ook of hij zijn medebestuurleden mag bedanken voor afgelopen halfjaar en mag
 1147 stellen dat zij toppers zijn. Daarnaast vraagt hij Tom hoeveel Wilhelmina pepermuntjes in een Amstel
 1148 pitcherglas gaan, mits dit glas twee keer zo groot zou zijn.

1149 Lowieke Vermeulen vraagt of zij iedereen mag bedanken voor hun aanwezigheid, of zij haar
 1150 complimenten mag geven aan het bestuur en ook haar bestuursgenoten mag bedanken voor het
 1151 afgelopen halfjaar en Henri van Omme succes mag wensen met het uitwerken van de notulen.

1152

1153 Tom Dymanus vraagt of hij de ALV mag bedanken voor hun komst en geeft antwoord op de vragen.
 1154 Op Ruud Penders dat hij op het strijken van zijn hemd zal letten, maar dat hij niets kan beloven
 1155 aangezien hij geen strijkijzer bezit. Maud Gorissen antwoordt hij met dat ook hij heel veel zin heeft in
 1156 de paasviering en ernaar uit kijkt. Aan Bram Geurkink vertelt hij dat hij Simon Tol zal kiezen en vragen
 1157 waar hij het geweldige idee voor zijn Motie Tol vandaan heeft gehaald. Dyon Bambacht verzekert hij
 1158 dat het aankomen wel meevalt, op één uitzondering na dan en dat hijzelf zelfs een riem voor zijn
 1159 bestuurspak heeft moeten aanschaffen. Tom Groot Haar antwoordt hij dat hij dit mag vragen. De
 1160 bestuurspunten vallen dit jaar mee vergeleken met vorig jaar, maar Henri van Omme is goed op pad.
 1161 We zullen ons best doen als bestuur het komend halfjaar. Mark Vlek de Coningh drukt Tom Dymanus

1162 op het hart dat het niet JFV-laet zal worden waarschijnlijk en Henri antwoordt hij met een schatting
1163 van 2.500 pepermuntjes.

1164

1165 **Sluiting:**

1166 Tom Dymanus sluit de algemene ledenvergadering om 00.11 uur en vraagt iedereen glazen mee te
1167 nemen.

1168

1169

1170

1171